
 
Raport  

z posiedzenia Wydziałowej Komisji ds. Jakości Kształcenia 

na Wydziale Mechanicznym w dniu 25.09.2014 

 

 

Posiedzenie było poświęcone omówieniu programu kształcenia na drugim stopniu kierunku 

Inżynieria Biomedyczna.  

W głosowaniu Komisja uznała, że przedstawiony programu kształcenia należy poprawić.  

 
         

 

         

 

 


